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Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 
 

Datum indiening : 14 juli 2020 

Registratienummer : Bij2013656 (E202025663)  

 

Onderwerp: Camping Dijk en Waard 

 Aan het college, 

 

In navolging van Hart voor Langedijk/D66 heeft de fractie van D66 Heerhugowaard enkele 

schriftelijke vragen met betrekking tot Camping Dijk&Waard en de financiering hiervan uit het 

Coronasteunfonds.  

Voor Hart voor Langedijk/D66 was de aanleiding een overzicht van bedrijven die aanspraak 

hebben gemaakt op het coronasteunfonds. Dit overzicht hebben zij in hun raadsvergadering van 

30 juni ontvangen. De gemeenteraad van Heerhugowaard heeft dit overzicht niet ontvangen en 

heeft in de krant moeten lezen dat een bijdrage van  € 66.000 vanuit het Coronafonds voor dit 

project is uitgetrokken.  

De opzet van de “Camping Dijk en Waard” lijkt een sympathiek initiatief opgezet door een 

ondernemer, een architect en een marketeer. Het is een concept voor de duur van 2 maanden 

(van 1 juli t/m 31 augustus) waarbij de kosten opgeteld voor de gemeenten Langedijk en 

Heerhugwaard €100.000 bedragen. 

Onze vragen:  

1. Binnen welke criteria vanuit het coronasteunfonds is vastgesteld dat deze aanvraag ook 

daadwerkelijk onder het Coronafonds valt? Graag zien wij een uitleg en verdere 

onderbouwing volgens de vastgestelde toetsingscriteria van de gemeenteraad. 

De opzet van Camping Dijk en Waard heeft enige gelijkenis met de Burgertop H300 uit 2016 

of de ‘met de raad de wijk in’, waar ideeën van inwoners werden opgehaald om vervolgens te 

worden beoordeeld om te kijken welke ideeën geschikt zijn voor uitvoer.  

2. In hoeverre valt de actie camping Dijk en Waard onder thema 6 van de raadsagenda 

Democratische vernieuwing en/of burgerparticipatie? Graag uitleg a.u.b. 

3a.  Is er verder gekeken naar andere financieringsmogelijkheden voor camping Dijk en 

Waard i.v.m. de overlap binnen bepaalde programma’s van de Raadsagenda? Bijvoorbeeld 

vanuit de programma’s Democratische vernieuwing, City Marketing en Kernenbeleid?  

3b.  Waarom is er dan toch gekozen om zo een grote financiële bijdrage te halen uit het 

Coronasteunfonds en niet uit het overschot van het budget college uitvoeringsprogramma? 

4a.  Aan welke criteria voldeed deze camping Dijk en Waard op het moment van aanvraag?  

4b.  Op welke manier zijn de doelen van de camping meetbaar op resultaat gemaakt en hoe 

worden deze doelen gemonitord?  

4c.  Wanneer is er sprake van succes, m.a.w. welke doelen moeten gerealiseerd zijn? 

5. Welke bedrijfsactiviteiten heeft deze camping uitgeoefend voor de uitbraak van het 

COVID19 virus? En welke voor de oprichting en opening van het fonds?  

6. In hoeverre staat een bijdrage van € 66.000 euro voor een activiteit van 2 maanden wel in 

verhouding tot overige aanvragen? 

Welke bedrijven een aanspraak doen op het coronasteunfonds is voor ons onduidelijk. 

7. Graag ontvangen wij óók het overzicht van bedrijven die aanspraak hebben gemaakt op 

het coronasteunfonds. 
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Al vaker is de gemeenteraad niet of onvolledig ingelicht als het gaat om soortgelijke 

onderwerpen. Zeker als het gaat om financiële bijdragen. 

Waarom heeft het College verzuimd om de gemeenteraad via actieve informatie naar de raad 

en/of Raadsinformatiebief in dit specifieke geval in te lichten? Was het niet ‘fair’ en ‘pro actief’ 

geweest als de gemeenteraad was meegenomen in de uitleg of presentatie i.p.v. retroactieve 

houding en dat de raadsleden via een what’s appje op de hoogte te worden 

Antwoord van het college 

 

Inleiding college: 

Camping Dijk & Waard is dit jaar van 1 juli  tot en met 31 augustus geopend. U kunt met de 

initiatiefnemers zelf in gesprek bij de receptie van de camping over uw eigen initiatieven voor 

activiteiten op de camping of om meer te horen over de door inwoners, instellingen en 

ondernemers in samenwerkingsverbanden georganiseerde activiteiten. Het initiatief krijgt 

mogelijk in 2021 een vervolg. 

Onze vragen 

1. Binnen welke criteria vanuit het coronasteunfonds is vastgesteld dat deze 

aanvraag ook daadwerkelijk onder het Coronafonds valt? Graag zien wij een 

uitleg en verdere onderbouwing volgens de vastgestelde toetsingscriteria van 

de gemeenteraad. 

De Camping werkt in het algemeen belang en draagt bij aan een duurzaam sociaal 

economisch herstel. Iedereen kan meedoen. 

De doelstelling van het initiatief is gericht op het verbinden van initiatieven tot nieuwe 

samenwerkingsverbanden en activiteiten - ook tussen lokale ondernemers - die niet 

alleen voor de zomervakantie van betekenis zijn, maar ook voor volgend jaar en de nieuw 

te vormen gemeente Dijk en Waard. 

 

Vanwege de abstractie in de aanvraag heeft het college gemeend hier goede 

uitgangspunten en doelen aan te verbinden. Deze zijn aan de Stichting Camping Dijk & 

Waard meegegeven. U kunt hierbij onder andere denken aan: 

• Het smeden van samenwerkingsverbanden uit branches en sectoren; 

• Verzorgen van communicatie en promotie van initiatieven en activiteiten; 

• Het bevorderen van de betrokkenheid van inwoners, vrijwilligers, ondernemers en 

het tot stand brengen van samenwerkingen tussen deze, in het kader van de 

fusie. 

De opzet van Camping Dijk en Waard heeft enige gelijkenis met de Burgertop H300 uit 2016 

of de ‘met de raad de wijk in’, waar ideeën van inwoners werden opgehaald om vervolgens te 

worden beoordeeld om te kijken welke ideeën geschikt zijn voor uitvoer.  

2. In hoeverre valt de actie camping Dijk en Waard onder thema 6 van de 

raadsagenda Democratische vernieuwing en/of burgerparticipatie? Graag 

uitleg a.u.b. 

Het initiatief Camping Dijk & Waard wil op een actieve manier nieuwe verbindingen in Dijk 

en Waard tot stand brengen.  

De gemeente geeft de initiatiefnemers alle ruimte om binnen de gemeenschap 

vernieuwende en aantrekkelijke initiatieven te ontplooien. De relatie tussen thema 6 en 

camping Dijk & Waard is dat beide werken aan een duurzame relatie met inwoners, 

ondernemers, verenigingen en maatschappelijke organisaties . Ook worden er 

verbindingen gelegd op diverse onderwerpen en taken om als organisatie te kunnen 

vernieuwen. 
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3a. Is er verder gekeken naar andere financieringsmogelijkheden voor camping Dijk en 

Waard i.v.m. de overlap binnen bepaalde programma’s van de Raadsagenda? Bijvoorbeeld 

vanuit de programma’s Democratische vernieuwing, City Marketing en Kernenbeleid? 

Ja, wij hebben de dekking breder afgewogen. Daarbij hebben wij de dekking vooralsnog 

opgezet als een soort garantiefonds uit het steunfonds. Later beoordelen wij nog welke 

kosten uit het steunfonds moeten komen en welke mogelijk (alsnog) gedekt kunnen worden 

uit reguliere budgetten, zoals leefbaarheidsfonds of citymarketing, etc.. Ook kijken wij 

uiteraard of andere voorliggende (landelijke-, provinciale-, sectorale-) voorzieningen, 

beschikbaar gesteld kunnen worden. 

3b. Waarom is er dan toch gekozen om zo een grote financiële bijdrage te halen uit het 

Coronasteunfonds en niet uit het overschot van het budget college uitvoeringsprogramma? 

Het initiatief is gelieerd aan de gevolgen van Covid-19 voor onze maatschappelijke 

organisaties, verenigingen en ondernemers. De camping is een ideeëngenerator, van waaruit 

nieuwe samenwerkingsverbanden tot stand komen en initiatieven ontplooid worden.  

4a.  Aan welke criteria voldeed deze camping Dijk en Waard op het moment van aanvraag? 

Met name op Sociaal gebied  (o.a. participatie, inclusiviteit, voorkomen/terugdringen van 

eenzaamheid onder alle leeftijden) en Economie (stimuleren van werkgelegenheid en zorgen 

voor herstel) scoorde het initiatief hoog. Zie ook het antwoord bij vraag 1. 

4b.  Op welke manier zijn de doelen van de camping meetbaar op resultaat gemaakt en hoe 

worden deze doelen gemonitord? 

Met de initiatiefnemers is afgesproken dat het project geslaagd is, als er mooie 

samenwerkingen zijn ontstaan, initiatieven zijn ontplooid en uitgevoerd. De camping legt 

verantwoording af over de doelen. Overigens is het college zich ervan bewust, dat als je iets 

nieuws uitprobeert, je niet alles vooraf in meetbare doelen kunt vangen. De omstandigheden 

(ivm Corona) zijn ernaar om nieuwe zaken uit te proberen. 

4c.  Wanneer is er sprake van succes, m.a.w. welke doelen moeten gerealiseerd zijn? 

Gezien de positieve reacties uit de samenleving en in de media, vindt het college het initiatief 

nu al een succes. In het verlengde van het antwoord op vraag 1 en 4b, stelden wij als doel 

aan de Stichting om in te zetten op: Kennismaking – Ontmoeting – Verrassende verbindingen 

- Fusie: 

o Samenleving: Voor de inwoner, door de inwoner, van de inwoner in Langedijk – 
Heerhugowaard; 

o Organisaties: Sociaal – Culturele – Maatschappelijke organisaties en vrijwilligers 
zijn het fundament van onze gemeente en moeten betrokken worden; 

o Ondernemers: Verbindingen komen tot stand om sectoren te helpen in het herstel 
na de crisis; 

o Fusie: Samenwerking verbindt Heerhugowaard – Langedijk naar een uiteindelijk 
volwaardige camping (fusiegemeente). 

 

5. Welke bedrijfsactiviteiten heeft deze camping uitgeoefend voor de uitbraak 

van het COVID19 virus? En welke voor de oprichting en opening van het 

fonds?  

De Stichting is specifiek opgericht vanuit een burgerinitiatief om samenwerkingen tot 

stand te brengen. De initiatiefnemers ontplooiden in Langedijk, de afgelopen jaren, 

meerdere buurtactiviteiten voor jong en oud.  

 

6. In hoeverre staat een bijdrage van € 66.000 euro voor een activiteit van 2 maanden wel in 

verhouding tot overige aanvragen? 

Elke aanvraag voor een scenario uit het steunfonds vraagt maatwerk en laat zich moeilijk 

vergelijken. Iedere aanvraag wordt op haar merites beoordeeld. Vanuit de camping zien 

wij een veelheid aan initiatieven ontstaan, waar inwoners, verenigingen, organisaties en 
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ondernemers op aanhaken. Dat is voor het college een legitimatie van de bijdrage. 

Daarnaast is de Camping Dijk & Waard niet alleen voor deze zomervakantie van 

betekenis, maar eventueel ook voor volgend jaar en de nieuw te vormen gemeente Dijk 

en Waard. 

Welke bedrijven een aanspraak doen op het coronasteunfonds is voor ons onduidelijk. 

7. Graag ontvangen wij óók het overzicht van bedrijven die aanspraak hebben gemaakt op 

het coronasteunfonds. 

Zoals in het raadsvoorstel op 30 juni door uw raad is besloten, wordt u via 

raadsinformatiebrieven geïnformeerd. De eerstvolgende RIB hierover ontvangt u over 4 

weken. Voor de financiële verantwoording verwijzen wij naar de gebruikelijke financiële 

stukken.  

Al vaker is de gemeenteraad niet of onvolledig ingelicht als het gaat om soortgelijke 

onderwerpen. Zeker als het gaat om financiële bijdragen. 

8. Waarom heeft het College verzuimd om de gemeenteraad via actieve informatie naar de 

raad en/of Raadsinformatiebief in dit specifieke geval in te lichten? Was het niet ‘fair’ en 

‘pro actief’ geweest als de gemeenteraad was meegenomen in de uitleg of presentatie 

i.p.v. retroactieve houding en dat de raadsleden via een what’s appje op de hoogte te 

worden gesteld? 

In het raadsvoorstel van 30 juni is aangeven dat wij u actief informeren via de 

gebruikelijke raadsinformatiebrieven. Dit zullen wij doen zoals afgesproken. 

 


